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Přítomni: viz listina přítomných 
 
Program schůze: 

1. Schválení programu. 
2. Přehled hospodaření a úspěšnosti výběru příspěvků. 
3. Report o projektech od jednotlivých koordinátorů. 
4. Odsouhlasení výše členského příspěvku a daru pro šk. rok 2023/24. 
5. Zpráva o revizi placení čl. příspěvků a návrh na vyloučení neplatících členů dle Stanov 

Spolku.  
6. Zpráva stravovací komise 
7. Diskuze. 
8. Závěr. 

  Zahájení 
 

Schůzi předsedala Vlaďka Kolaříková. Vzhledem ke skutečnosti, že se v 18:15 nesešla 
usnášeníschopná nadpoloviční většina členů, byla v souladu se stanovami a pozvánkou svolána 
náhradní členská schůze od 18:30. Přítomno na této schůzi bylo 11 členů.  

1. Schválení programu 
 

Předsedající seznámila přítomné s programem schůze a vyzvala přítomné k případným 
připomínkám, které nebyly vzneseny. Program byl následně schválen ve znění, jaké bylo uvedeno 
na pozvánce.  

Schvalování: pro 11 přítomných, proti 0, zdrželi se 0. 

2. Přehled hospodaření a úspěšnosti výběru příspěvků 

Radka Jínová informovala přítomné, že na členských příspěvcích a darech bylo za rok 2022 
vybráno 199.500 Kč. Z uvedených údajů u plateb pak lze dovozovat, že přispěli rodiče za 439 dětí. 
V roce 2023 bylo k datu konání schůze vybráno na členských příspěvcích a darech 28.963 Kč, což 
významně převyšuje stav za stejné období roku loňského.  
Zároveň byla ze strany výkonného výboru v dubnu provedena podrobná kontrola úhrad členských 
příspěvků ze strany jednotlivých členů SRPŠ a rozeslány upomínky členům, kteří členské 
příspěvky za předchozí roky 2022, 2021 a 2022 neuhradili. 
 
3.  Report o projektech od jednotlivých koordinátorů 
 
Vlaďka Kolaříková nejprve krátce informovala přítomné, že projekty fungují krásně a jsou na ně 
velmi pozitivní ohlasy. Všem koordinátorům patří obrovské poděkování jak od výboru, tak od 
školy. Následně vyzvala přítomné koordinátory, aby krátce informovali o aktuálním stavu 
jednotlivých projektů: 
 
Dnes vaří děti, Jiřina Gregorová  - akce konaná na Noc s Andersenem 31.3/1.4.2023 se povedla, 
přihlásilo se 25 dětí, nakonec jich bylo sice 13, ale děti byly nadšené, vše se perfektně zvládlo. 
Určitě bude vítáno akci zopakovat, náměty na další zlepšení jsou. 
 

ze dne 18. 5. 2023 
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Jazykový den, Klára Kafoňková – uskuteční se 26. 9. 2023, prvotní schůzka proběhla, další bude 
následovat a přípravy se zahájí ještě v červnu. Přes třídní důvěrníky budou osloveni rodiče ke 
spolupráci. 
 
Zahradní slavnost, Vlaďka Kolaříková – uskuteční se 27. 6. 2023, opět ve společné organizaci KRC 
CoByDub, školy, SRPŠ a MČ. Velkou část programu si berou na starost děti. Program bude bohatý, 
přibližně jako v loňském roce, proběhne opět ceremonie šerpování deváťáků. 
 
Rodičovské kavárny, Markéta Cacáková a Marie Kubešová – M. Cacáková nejprve omluvila M. 
Kubešovou, která se nemohla schůze účastnit a následně podrobně informovala přítomné o již 
uskutečněných (24. 4. 2023 „Ach ty domácí úkoly“) a i plánovaných kavárnách (31. 5. 2023 
„Profese budoucnosti“, 2. 11. 2023 „Jak zvládat stres - obecně“). Rovněž o námětech, co na dalších 
kavárnách vylepšit (lépe rozproudit debatu atd.). Plodná diskuze se rozproudila u zvažované 
kavárny na téma „Co rodiče musí vědět o testech CERMAT“, a to zejména nad podmínkami a 
obsahem. 
 
Profesím pod pokličku, Markéta Cacáková a Marie Kubešová – proběhly už 3x a následující den se 
uskutečnila poslední debata pro tento školní rok, čímž byl splněný cíl, aby v každé třídě byli 2 
hosté. Dětem se zdůrazňuje, že to není propagace povolání, ale ukázka toho, kam život každého 
zavede. 
 
Sportovní olympiáda, Radek Švec a Zuzana Trojanová – probíhá komunikace se školou a přípravy. 
Projekt podobně představil pan učitel Dušan Hrazdíra, který byl na schůzi přítomen. Akce se bude 
konat celý týden 29. 5. – 2. 6. 2023, na spolupráci se podílí i Český olympijský výbor. Zahajovacího 
i ukončovacího ceremoniálu budou přítomni zajímaví a významní hosté. Informace bude škola 
posílat přes Bakaláře průběžně. Během týdne bude probíhat běžná výuka, plnění disciplín ji naruší 
minimálně, drtivá většina akcí proběhne během hodin tělocviku.  
 
Kbelský psavec, Pavla Wagnerová, Radek Švec – letos se zapojilo 126 účastníků, což je o 50 více 
prací než loni. V polovině června proběhne finální vyhodnocení, SRPŠ bude hodnotit určenou 
kategorii, kde je 66 prací, proto jsme na schůzi požádali o další dobrovolníky ze strany rodičů 
(finálně jich je nyní 6). Dobrovolníci získají instrukce k hodnocení od pana učitele Nováka. 
 
Den deskových her, Radek Švec – akce úspěšně proběhla 4. 5. 2023, účastnilo se jí přes 50 dětí, 
většina z prvního stupně, což mohlo odradit starší děti. V řešení je pokračování a způsob, jak akci 
uspořádat pro oba stupně. Pro velký úspěch se bude pravděpodobně konat 2x ročně. 
 
Kreativní workshop, Radka Jínová a Zuzana Trojanová – proběhla úvodní schůzka s paní učitelkou 
Škořepovou. Po zkušenosti ze Dne deskovek se koordinátoři kloní k modelu uspořádat akci ve 
všední den odpoledne. Zvažovaný termín je 12. 10. 2023. Přesný program je v přípravách. 
Jednotlivé kreativní stanoviště budou mít průvodce, kteří budou děti učit tvořit. Při vytipovávání 
průvodců budou přes třídní důvěrníky osloveni rodiče ke spolupráci. 
 
Děti dětem, Vlaďka Kolaříková – z projektu se finančně čerpá na školní časopis KONEV. 
 
Seznam přání, Vlaďka Kolaříková – za školu má na starosti pan učitel Novák, který 
zprostředkovává kontakt se školním parlamentem. Děti si vedou seznam přání, jak si chtějí 
vybavit/zpříjemnit školu. Spolek nabízí možnost rozšířit seznam o nemateriální věci, např. školní 
koncert, výstava atd. s čímž by pomohl. Děti to vítají, projekt se rozjede od září. 
 
Přehled projektů a informace o jejich průběhu jsou průběžně aktualizovány na webu Spolku 
www.srpskbely.cz 
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4. Odsouhlasení výše členského příspěvku a daru pro šk. rok 2023/24 

Vlaďka Kolaříková navrhla, aby výše členského příspěvku a daru pro školní rok 2023/2024 zůstala 
na úrovni roku předcházejícího takto: 
 
Příspěvky: 
Členský: 500 Kč (povinný; zároveň poplatek za dítě) 
Dar do fondu SRPŠ: 500 Kč za 1. dítě, 250 Kč za 2. dítě, 0 Kč za 3. a další děti 
Po následném hlasování byl návrh na výši členského příspěvku a daru pro šk. rok 2023/24 přijat. 
 
Schvalování: pro 11 přítomných, proti 0, zdrželi se 0. 
 
Radka Jínová apelovala na přítomné členy, aby při úhradách členských příspěvků používali správný 
variabilní symbol „2001“ a do poznámky vždy uváděli své jméno, příjmení a rok, za který členský 
příspěvek platí.   
Stejně je třeba postupovat při úhradě darů do fondu SRPŠ, kdy je třeba uvést minimálně příjmení 
a třídu dítěte, za které dar poskytují, a použít variabilní symbol „2002“. Bez potřebných údajů je 
velmi pracné přijaté platby správně zatřídit a Spolek má následně omezené možnosti, jak zvýšit 
efektivitu výběru příspěvků prostřednictvím komunikace s třídními důvěrníky (dar není možno 
přiřadit konkrétní třídě). 
Podrobné údaje k platbám jsou uvedeny na stránkách SRPŠ www.srpskbely.cz. 
 
5. Zpráva o revizi placení čl. příspěvků a návrh na vyloučení neplatících členů dle 

Stanov Spolku.  
 

V návaznosti na bod 2. bod schůze byl po kontrole úhrad členských příspěvků předložen seznam 
členů, kteří za poslední 3 roky neuhradili členské příspěvky, zároveň nijak nereagovali na rozeslané 
upomínky a nejsou aktivními členy a lze tedy usuzovat, že již nemají ve škole své děti. Vzhledem 
k tomu, že stanovy SRPŠ taxativně vymezují způsoby, jakými zaniká členství ve Spolku, tak pokud 
člen písemně neoznámí předsedovi Spolku své vystoupení, nezbývá, než jeho členství ukončit 
vyloučením členskou schůzí z důvodu porušení stanov Spolku (pozn. čl. V odst. 2. „Každý člen má 
povinnost řádně a včas hradit členské příspěvky, a to do 30.10.2023 aktuálního kalendářního roku“).  
 
V souvislosti s výše uvedeným pak navrhla předsedající, aby členové, jež neuhradili za roky 2020, 
2021 a 2022 členské příspěvky, nejsou aktivní a neoznámili písemně předsedovi Spolku své 
vystoupení, byli členskou schůzí z důvodu porušení stanov Spolku v souladu s čl. III. odst. 3. písm. 
d. vyloučeni. Následně bylo přistoupeno k hlasování o vyloučení členů Spolku, jejichž seznam byl 
přečten. Seznam je součástí tohoto zápisu v tištěné administrativě Spolku a je k dispozici na 
vyžádání (není součástí zápisu pro zachování GDPR). Návrh na vyloučení členů byl schválen. 

Schvalování: pro 11 přítomných, proti 0, zdrželi se 0 

6. Zpráva stravovací komise 
 

Dne 16. 5. navštívili členové stravovací komise obě jídelny, aby provedli kontrolu čistoty, velikosti 
porcí, ochutnali jídla z obou menu a probrali podněty od rodičů a dětí. U probírání podnětů byla 
přítomna i ředitelka Kulichová. Zpráva je součástí zápisu jako příloha. 

 
7. Diskuze 

 
Paní Markéta Cacáková předložila jako téma k dalším úvahám možnost propojení starších a 
mladších dětí v rámci doučování/výpomocí s učivem. Navazující diskuze nasměrovala tento bod 
zejména na deváťáky a období, kdy jsou po přijímacích zkouškách na střední školy (např. účast 
deváťáků v centrech aktivit). Přítomní se shodli, že má smysl toto téma dále rozvíjet se školou.  
 



 Zápis z členské schůze Spolku rodičů a přátel školy Praha – Kbely, z.s. ze dne 18.5.2023 Strana 4 z 4 

Vlaďka Kolaříková referovala o tématech z komise školství. 
 
20. 6. 2023 se bude konat schůzka školy s rodiči budoucích prvňáčků, za SRPŠ se jí zúčastní Vlaďka 
Kolaříková a Pepa Kafoněk. 
 
 

8. Závěr 
 

Členové výkonného výboru poděkovali všem přítomných za velmi konstruktivní debatu i aktivní 
podporu realizace jednotlivých projektů SRPŠ. 
 

 
Přílohy:  
 

- Prezenční listina 
- Zpráva stravovací komise 

 
 
V Praze dne 18. 5. 2023 
 
Zápis vyhotovila: Radka Jínová / Vladimíra Kolaříková 
Zápis schválil/a: Vladimíra Kolaříková / Radka Jínová / Radomír Švec    
  


